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Abstract (en)
Processes for the production of a metal casting by the investment casting method are known in which, following the pouring of a melt of the metal
into a ceramic mould with porous walls, the melt is cooled using a coolant. In order, starting from the known processes, to achieve an increase in the
mechanical strength of the casting by influencing the cooling or solidification behaviour of the melt poured into the mould, the invention proposes a
process in which use is made, as a coolant, of a cooling liquid which penetrates the wall of the mould gradually, the boiling point of which is lower
than the pouring temperature of the melt and into which the mould is immersed steadily, beginning from one end, in such a way that the solidification
front forming as the interface between the melt and the already solidified metal and the penetration region in which the full thickness of the wall of
the mould has been penetrated by the cooling liquid, essentially move in the direction of the free surface of the melt, and the rate of immersion of the
mould in the cooling liquid, the thickness and the porosity of the wall of the mould and the viscosity and density of the cooling liquid are matched to
one another in such a way that, as seen in the direction of movement of the solidification front, the penetration region follows the solidification front.
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Abstract (de)
Es sind Verfahren zur Herstellung eines metallischen Gußkörpers nach dem Feingußverfahren bekannt, bei denen nach dem Gießen einer
Schmelze des Metalls in eine Gießform aus Keramik mit porösen Wänden, die Schmelze unter Verwendung eines Kühlmittels abgekühlt wird.
Um ausgehend von den bekannten Verfahren durch Beeinflussung des Abkühl- bzw. Erstarrungsverhaltens der in die Gießform eingegossenen
Schmelze eine Erhöhung der mechanischen Festigkeit des Gußkörpers zu erzielen, wird ein Verfahren vorgeschlagen, bei dem als Kühlmittel
eine die Gießform-Wand allmählich penetrierende Kühlflüssigkeit eingesetzt wird, deren Siedetemperatur niedriger als die Eingießtemperatur der
Schmelze ist und in die die Gießform von einem Ende aus beginnend stetig eingetaucht wird, derart, daß die als Grenzfläche zwischen Schmelze
und bereits erstarrtem Metall sich bildende Erstarrungsfront und der Penetrationsbereich, in dem die Gießform-Wand von der Kühlflüssigkeit über
ihre Dicke durchdrungen ist, sich im wesentlichen in Richtung der freien Schmelzoberfläche bewegen, und daß die Eintauchgeschwindigkeit
der Gießform in die Kühlflüssigkeit, die Dicke und die Porosität der Gießform-Wand sowie die Viskosität und die Dichte der Kühlflüssigkeit so
aufeinander abgestimmt sind, daß in Bewegungsrichtung der Erstarrungsfront gesehen, der Penetrationsbereich der Erstarrungsfront nacheilt.
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